

Notulen vergadering Dorpsraad Middemie

Datum: 06-09-2022

Locatie: Middemie 25

Voorzitter: Femke Haitsma Mulier

Notulist: Lucas Vroom

Aanwezig: Femke Haitsma Mulier (vz.), Marjan Houtman (vice-vz), Thiemo van Rossum (secr.), Lex Ransijn (penn.), Johan Bronsdijk, Lucas Vroom

Afwezig: -

1. Opening en mededelingen

Om 20:30u opent de voorzitter de vergadering.

Marjan is gebeld door Joeri over crisishulpverlening van asielzoekers in de Baansteede-Noord voor 3 maanden. Delen in dorpsberichten en website.

2. Notulen 27 juni

Op de notulen van de vorige vergadering zijn enkele opmerkingen.

Punt 6 over dorpsvisie aanpassen. Is nog niet verspreid.

Punt 7 N247 provincie onderkent probleem. Provincie wil op N247 totaal onderhoud uitvoeren in 2024 en wil hobbel bij kruising klemweg er eerder uithalen. Gekeken met streetview, maar die beelden zijn niet actueel. Ambtenaar provincie heeft weg zelf gereden en reed onbewust te hard en zal bevindingen doorgeven.

Gesprek was erg positief en zowel DR Warder als VR ZW zijn tevreden.

Afwachten tot provincie notulen deelt en dan bericht publiceren.

Na aanpassingen zullen de notulen gepubliceerd worden op de website.

3. Ingekomen stukken

Mail van Daan Smit. Er zijn reacties binnengekomen op de brief en er zijn aan de hand daarvan aanpassingen gedaan. Navragen waar het traject nu is? Wat is de voortgang en wat wordt onze rol hierin?

Rabo: Clubactie bevestigd en tijd om te stemmen

Dorpswerk NH heeft op 14 oktober bijeenkomst over noordhollands plattelandsparlement. Ook zoeken ze voorzitter en penningmeester voor de vereniging. Vraag om medewerking van DR over ons werk met verkeersveiligheid. Inbreng over N247 en gesprek met gemeente delen. Voor 30 september wat info toesturen aan Dorpswerk.

Johan zal actielijst opstellen en bestuursleden helpen herinneren.

Notulen seniorenraad 26 juli ontvangen

Mail van Janika Schouten (EV) over wat de gemeente kan doen voor ouderen. Ze zal uitnodiging Repair Cafe delen en kijken of het kan worden opgezet in Middelie. Zij wil eventueel bij een vergadering van werkgroep aansluiten. Spreekuur voor senioren met vragen aan de gemeente. Anneroo en Cleo (werkgroep senioren) op de hoogte houden.

4. GDO 20 september

Nog geen agenda ontvangen. Wie zouden er heen kunnen? Lucas kan. Johan laat het nog weten.

Inbreng

- urnenwand. inbrengen via GDO in het kader van instandhouding begraafplaatsen. Er moet beleid gemaakt worden.
- mail aan Wim Schoenmaker om het op de agenda te zetten.
- n.a.v. agenda eventueel nog punten toevoegen.

5. Status lopende projecten

N247

zie punt 2 voor dit punt.

Speeltuinen

Geen nieuws. Thiemo heeft geen verdere reactie vanuit gemeente gehad. Geen participatie, college wil wel participatie. 4e kwartaal zouden ze starten.

Werkgroep speeltuinen. Hilde Ruiter, Nathalie de Graaf? (dochter poelier).

Groenparticipatie

Evaluatie delen in de kikker. Begint uit te bloeien, maar deel is nog wel mooi. Mensen hebben ontvangen zaadjes gezaaid. Kunnen hier vragen voor als ze meer willen hebben.

Maaier van de gemeente kan er niet goed langs, dus vakken anders inrichten.

Project is wel geslaagd en willen we voortzetten. Mensen kunnen bij ons vragen om zaadjes.

Femke zal stukje voor de kikker/website schrijven.

Nu bericht sturen en dan in voorjaar nog een herinnering.

Zwemsteiger

Lex: afgekeurd vanwege veiligheid. Gevraagd om er nog een keer naar te kijken. Zwemplek faciliteren, zodat het veiliger wordt voor kinderen om te zwemmen.

Afwachten tot komborden zijn verplaatst, maar wel nu opnieuw inbrengen.

Bij GDO navragen hoe het zit met het geld in het potje. Hoelang blijft dit nog gereserveerd?

Mogelijkheid edammerdijkje? Gemeente voor maar hnk tegen. Lex heeft in dorpsvisie opzet gemaakt voor boothelling.

Gesprek met gemeente anders opzetten. Wat kan wel ipv wat kan er niet!

Met Joeri afstemmen hoe opnieuw op te pakken.

Marjan zal mailtje sturen.

HHNK zal controle van water uitvoeren en gemeente wil het akkorderen na toewijzing zwemlocatie (wat de provincie kan toewijzen).
Ondersteuning van deskundigen bij de gemeente vragen.
Eind april bouwen, maar eerst opnieuw oppakken.

Overhaal in ere herstellen. Opnemen in visie. Vragen bij oud middelie naar foto's

Urnenmuur

Zal worden ingebracht bij GDO.

Statuten

Geen nieuws. Femke had opmerkingen toegevoegd.

Marjan heeft punten over belangenverstrengeling toegevoegd. Femke en Marjan hebben punten van schardam overgenomen.

Prijs Abma 450 eur. voor opstellen statuten. Marjan zal vragen bij schardam waar zij dat opgesteld hebben.

Vervolgens concept ter goedkeuring voorleggen aan het college. Statuten, convenant en oude statuten toegevoegd te worden

Artikel 3.3 Doel

“Collectieve belangen” en “natuurwaarden” hoe te definiëren? Voorleggen aan notaris wat we hier mee moeten.

Kickerspeld

Onderwerp wordt doorgeschoven volgende vergadering.

Draaiboek opstellen over hoe verder. In komende kikker (oktober) aankondigen en maand later (november) uitreiken.

Meerdere herinneringen sturen via de socials en website om mensen voor te dragen.
Vervolg

6. Dorpsvisie

Nieuwe datum vaststellen om het te bespreken, voordat we het publiceren. Punten aanvullen waar nodig. Documenten dorpsvisies samenvoegen (gaat Thiemo doen). Op dinsdag 27 september 20u bij Thiemo.

Op 10 oktober Conceptdorpsvisie presenteren tijdens openbare vergadering.

7. Jaarverslag 2021

Thiemo heeft verslag van activiteiten over 2021 gemaakt en naar de gemeente gestuurd.

Document wordt doorgezet naar subsidiebureau voor verdere afhandeling.

8. WTTK

Geen verdere punten.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22:12u. De volgende samenkomst zal gaan over de Dorpsvisie en staat gepland op 27 september.